
捐款表格 Donation Form

我樂意支持香港小交響樂團培育文化新一代，現捐助：
I would like to SUPPORT the Hong Kong Sinfonietta with:

以支持樂團的日常經費 for its General Fund

以支持樂團的學生票計劃 for its Student Ticket Scheme

• 您可憑收據申請扣稅 (需捐款HK$100或以上。如需要捐款收據，請填上「✓」號□)
• 樂團會在一年內舉辦的音樂會的場刊中，鳴謝您的捐款 (需捐款HK$1,000或以上至其中一個類別) 
Your donation will be:
• tax deductible with a receipt (for donations of HK$100 or above, please tick if you need a receipt □)
• acknowledged in the Hong Kong Sinfonietta publications for a year (for donations of HK$1,000 or above to either category)

□ 無需寄贈「麥兜學指揮」公仔，謝謝 I do not wish to receive the McDull plush for this donation
□ 無需捐款收據，以節省樂團行政開支 To save administration cost, please do not send me a receipt 

我亦同意參加香港政府的藝術發展配對資助計劃，配對我的捐款。
I also agree to my donation being matched by the Government's Art Development Matching Grants Scheme. 

$

$

□ 信用卡 Credit Card
□匯財卡 Visa □萬事達卡 Mastercard

□美國運通卡 American Express

信用卡號碼 Card Number

發卡銀行 Issuing Bank 有效日期 Expiry Date

信用卡持有人姓名 Cardholder’s Name on Card 

信用卡持有人簽署 Cardholder’s Signature 日期 Date

先生／小姐／女士／博士／教授 Mr/Miss/Mrs/Ms/Dr/Prof (請選擇 please circle)

中文姓名 姓 Last Name 名 First Name 電話 Contact Number 電郵 E-mail

郵寄地址 Postal Address

刊登於場刊之鳴謝姓名 Name to be acknowledged in house programme 
(如捐款港幣1,000元或以上至其中一個捐款類別 when donating HK$1,000 or above to either donation category)

□ □ 同上 Same as above □ 無名氏 Anonymous

我同時希望定期收到有關香港小交響樂團的資訊 I would also like to receive promotional materials from Hong Kong Sinfonietta by: 

□ 電郵 Email □ 郵寄 Post

請填妥以下個人資料 Please fill in your details below 

□ 支票 Cheque
本人附上劃線支票作一次性捐款予「香港小交響樂團有限公司」。

I enclose a cheque of the above stated amount as my one-off dona-
tion to the “Hong Kong Sinfonietta Limited”.

請將填妥的捐款表格交回香港小交響樂團有限公司
Please return the completed form to Hong Kong Sinfonietta Ltd

郵寄 香港灣仔譚臣道98號運盛大廈3樓

BY POST 3/F Winsan Tower, 98 Thomson Road, 
Wanchai, Hong Kong

電郵 BY EMAIL fundraising@hksinfonietta.org
傳真 BY FAX (852) 2783 9819

閣下提供的個人資料，香港小交響樂團有限公司將絕對保密，只用作郵寄收據及其他通訊之用。有關其他贊助及捐款查詢，請電郵至
fundraising@hksinfonietta.org 或致電(852) 2836 3336。Your personal data will be treated as strictly confidential and will be used for issuing official
receipts and other communication purposes only. If you have any questions or comments, contact us at (852) 2836 3336 or
fundraising@hksinfonietta.org.

捐款方式 DONATION METHOD

捐款HK$1,000或以上即可獲贈限量版「麥兜學指揮」公仔一個！
Receive a Limited Edition Conductor McDull when you donate
HK$1,000 or above!

網上捐款 Donate Online
www.HKSL.org/donation

hong kong sinfonietta
hksinfonietta
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